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Vragen van het lid Van Gerven (SP) aan de staatssecretarissen van 
Economische Zaken, Landbouw en Innovatie en van Infrastructuur en Milieu 
over onafhankelijk visserijonderzoek (ingezonden 2 november 2012). 

Vraag 1
Hoe vaak worden andere schepen en hun bemanning gebruikt voor visserij-
onderzoek dan die van de Rijksrederij? 

Vraag 2
In welke situaties wordt hier toe besloten en waarom? 

Vraag 3
Met welke specifieke eisen wordt gepoogd de onafhankelijkheid te waarbor-
gen indien er van commerciële schepen en hun bemanning gebruik wordt 
gemaakt? 

Vraag 4
In hoeverre zijn er plannen om in de toekomst meer gebruik te maken van 
commerciële visserijschepen met hun bemanning voor visserijonderzoek? 

Vraag 5
In hoeverre heeft onderzoekende instantie IMARES de vrije keus om te kiezen 
voor een onderzoekschip van de Rijksrederij of uit commerciële vaart? Welke 
middelen heeft onderzoeksinstelling IMARES in handen om onderzoek op 
haar voorwaarden te laten plaatsvinden? 

Vraag 6
Onderschrijft u de stelling dat de onafhankelijkheid van visserijonderzoek het 
best gewaarborgd kan worden door op schepen van en vooral met beman-
ning van de Rijksrederij te varen en niet op commerciële visserijschepen 
inclusief bemanning, die een andere doelstelling en andere belangen 
hebben?
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